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 רה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתאתמליל זה נערך  על ידי חב

 

 

 

 

 

 

 :וכחיםנ

 חברים:

  אש העירר -   מר יעקב פרץ

 וחבר מועצה סגן ומ"מ ראש העיר -   עו"ד מימון טולדנו

 וחברת מועצה  סגנית רה"ע -   עו"ד עדנה שטרניק

 וחבר מועצה סגן רה"ע -   מר אריה מיזלס

 מועצהחבר  -   מר עופר מועלם

 ת מועצהחבר -  ברגר-עו"ד עטרה מירב

 מועצה חבר -  לומונובעו"ד עמנואל סו

 מועצה חבר -   מר הרצל יהודה

 מועצה חבר -   מר ציון אסולין

 ת מועצהחבר -   גב' רחל אסרף

 מועצה חבר -   מר עופר ברבי

 ת מועצה חבר -  שלם-גב' הילה רובין

 מועצה חבר -   מר ניר יעקובי

 חבר מועצה -  ויסנשטרןמר אלקנה 

 סגל:

 מנכ"ל העיריה - מר בני חזן

 היועצת המשפטית  -   עו"ד קרן רוזליס

 יועצת רה"ע למעמד האישה -   גב' פרידה אורן

 מהנדס העיר  -   מר שמעון דניאל

 

  קרית אתאמן המניין ישיבת מועצת עיר 

 כ"ג בתשרי תשפ"ב ,  29.09.2021 ',ד ביום
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 גזבר העירייה  -   מר רונן רוזנפלד

 מבקר העיריה -   מר אלישע שלם

 גב' ברוריה הספל

 :רשמה

 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 

 על סדר היום:

 עדת כספים:אישור החלטות ו .1

 אישור תב"רים: 1.1 

 פתיחת תב"ר מבנים יבילים בבתי הספר: שפרינצק, בית יעקב, גורדון  1.1.1 

 וירושלים כולל הכנת השטח להצבת המבנים עפ"י הפירוט: 

 תב"ר לאישור   מקורות למימון  

  280   משרד החינוך  

 270   קרנות הרשות 

 550 ה"כס 

 בי"ס נועם ואולם ספורט עפ"י הפירוט: 2229 עדכון תב"ר 1.1.2 

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון  

 5,886   475   5,411 משרד החינוך  

 4,777   0   4,777   פיס  

 9,637   1,402   8,235 קרנות הרשות  

  8,000   0   8,000   מלוות  

  28,300   1,877  26,423  סה"כ  

 פתיחת תב"ר שדרוג שכונה ותיקה, רח' בן עמי עפ"י הפירוט: 1.1.3 

 תב"ר לאישור   מקורות למימון  

 3,500  השתלמותות קרנ  
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  פתיחת תב"ר הקמת גן ילדים בגבעת אלונים עפ"י הפירוט: 1.1.4  

 תב"ר לאישור   מקורות למימון 

 120   משרד החינוך  

 430   קרנות הרשות  

 550   כ"סה  

 פתיחת תב"ר רכישת כלי אצירה עפ"י הפירוט: 1.1.5  

 תב"ר לאישור   מקורות למימון  

  438   משרד הפנים  

  פתיחת תב"ר הנגשת גני משחקים עפ"י הפירוט: 1.1.6 

 תב"ר לאישור   קורות למימוןמ 

 106   משרד הפנים  

 עדכון תב"ר שדרוג רחובות העיר עפ"י הפירוט: 1.1.7 

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה ב"ר מאושרת מקורות מימון  

 25,000  (10,000)  35,000   רמ"י  

  20,000  20,000   0   מלוות  

 45,000  10,000  35,000   סה"כ 

 2021מתוך תקציב פיתוח לשנת ₪, מיליון  20אישור הלוואות פיתוח ע"ס  1.2 

 לפי הפירוט הבא:  

 לשנה או בריבית קבועה 1%עד  ההלוואה מאחד הבנקים, בהצמדה וריבית של  

שנה. להסמיך את מנכ"ל העיריה מר  15-ל 0.5%או עד  פריים מינוס  2.5%עד   

 בני חזן וגזבר העיריה מר רונן רוזנפלד לחתום על המסמכים הדרושים ע"י   

 המגיעים לה ושיגיעו בעתיד.  הבנק  

 1.9.21-ו 24.8.21-מאישור הקצאות עפ"י החלטת ועדת הקצאות קרקע ומבנים  .2

 וחוו"ד היועצת המשפטית. 

 ( המשמש כגן ילדים 10509/15לאשר את הקצאת המבנה ברח' יבניאלי )גו"ח  2.1 

 לשימוש  58-028-919-7תלמוד תורה לעמותת "מוסדות הבעש"ט" ע.ר. מס'  

 עפ"י 01.09.2021)אחת( שנה החל מיום  1עפ"י מטרות העמותה לתקופה של  
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 מנכ"ל משרד הפנים.  הוראות חוזר  

 ( המשמש 11006/70)גו"ח  25לאשר את הקצאת המבנה ברח' שיבת ציון  2.2 

 )אחת( 1כתיכון לבנות בית יעקב לשימוש עפ"י מטרות העמותה לתקופה של  

 עפ"י הוראות חוזר מנכ"ל משרד הפנים. 01.09.2021שנה החל מיום   

 (10500בגוש  36-ו 20קות )חלק מחל 24לאשר הקצאת מבנה ברח' אלבז  2.3 

 המשמש כשתי כיתות גן לעמותת "מרכז גני ילדים שע"י מרכז מעין החינוך  

 לשימוש עפ"י מטרות העמותה  58-021-726-3התורני בא"י" מס' עמותה   

 עפ"י הוראות חוזר מנכ"ל  01.09.2021)אחת( שנה החל מיום  1לתקופה של  

 משרד הפנים. 

 (10500בגוש  36-ו 20)חלק מחלקות  24ברח' אלבז לאשר הקצאת מבנה  2.4 

 המשמש כשתי כיתות גן לעמותת "מרכז גני ילדים שע"י מרכז מעין החינוך  

 לשימוש עפ"י מטרות העמותה  58-012-195-2התורני בא"י" מס' עמותה   

 עפ"י הוראות חוזר מנכ"ל  01.09.2021)אחת( שנה החל מיום  1לתקופה של  

 משרד הפנים. 

 ( המשמש10506/32בקרית אתא )גו"ח  19לאשר הקצאת מבנה ברח' הס  2.5 

 )אחת( 1עפ"י מטרות העמותה לתקופה של , לשימוש 3עד  0כמעון יום לגילאי   

 עפ"י הוראות חוזר מנכ"ל משרד הפנים. 01.09.2021שנה החל מיום   

 מורשי החתימה בבתיה"ס: .3

 מרכז מחוננים: 3.1 

 מנהלת מרכז מחוננים ומצטיינים  029455599ן, ת.ז. ד"ר טלי מירו א.  

 קרית אתא.  

 מורה קבוע באגף המחוננים של משרה"ח 059602136דרור רכטמן, ת.ז.  ב. 

 עובד כמורה לכלכלה.ו 

  הישיבה התיכונית: 3.2 

 מנהל הישיבה התיכונית. 029404209מאיר יושעי, ת.ז.  א. 

 רכזת פדגוגית. 027337815אביטל בוקובזה, ת.ז.  ב.  

 אולפנית שח"ם: 3.3 
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 מנהלת אולפנית שח"ם. 037492261ליאת מרק, ת.ז.  א.  

 מורשית חתימה )מזכירה( נשארת. 054551577שושי בן עזרא, ת.ז.  ב.  

 מנהלת שש שנתי: –רוגוזין  3.4 

 מנהלת שש שנתי. 037603040אורלי בן הרוש, ת.ז.  א.  

 מורשה חתימה שני, נשאר. 63743736משה מלכה, ת.ז.  ב.  

 הצבי ישראל: 3.5 

 מנהל הצבי ישראל. 065977274רועי ויילדר, ת.ז.  א.  

 מורשית חתימה שניה )מזכירה(  051309672גרטה וינשטיין, ת.ז.  ב.  

 נשארת.  

 גבעת טל: 3.6 

 מנהלת גבעת טל. 027125632איריס אנדרשי, ת.ז.  א.  

 מורשית חתימה )מזכירה( נשארת. 058674193איריס אשר, ת.ז.  ב.  

 חשבון הורים, שירי שטרית מורשית חתימה, נשארת.  ג.  

 צירוף נציג מסיעת הילה שלם לוועדת ההנחות. .4

 בחירת יו"ר ועדת ביקורת.  .5

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

הישיבה הערב היא אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המנין.  י. פרץ, רה"ע:

רוע מיוחד במסגרתה אנו חונכים את אולם הישיבות של מועצת העיר אי

 בבניין העיריה החדש. 

מועצת העיר מקבלת במהלך ישיבותיה החלטות הנוגעות להתפתחותה  

ועתידה של העיר קרית אתא. אני מקווה כי באולם הזה נקבל את 

בדרך מכבדת, עניינית ההחלטות הטובות ביותר למען העיר ותושביה 

 ולה. ושק

אני מאמין כי כל הנוכחים כאן מאוחדים תחת הרצון הכנה והאמיתי  

לעשות למען תושבי קרית אתא ובפתחה של תקופה חדשה ובמבנה חדש 
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 אני מאחל לכולנו הצלחה למען העיר, תושביה והדורות הבאים. 

 

 אישור החלטות ועדת כספים: .1

 אישור תב"רים: 1.1

בבתי הספר: שפרינצק, בית יעקב, גורדון וירושלים כולל  פתיחת תב"ר מבנים יבילים 1.1.1

  הכנת השטח להצבת המבנים עפ"י הפירוט:

 תב"ר לאישור   מקורות למימון

 280   משרד החינוך

  270   קרנות הרשות

 550  סה"כ

 בי"ס נועם ואולם ספורט עפ"י הפירוט: 2229עדכון תב"ר  1.1.2

 תב"ר לאישור חתההגדלה/הפ תב"ר מאושר מקורות מימון

 5,886   475   5,411 משרד החינוך

 4,777   0   4,777   פיס

 9,637   1,402   8,235 קרנות הרשות

  8,000   0   8,000   מלוות

  28,300   1,877  26,423  סה"כ 

 פתיחת תב"ר שדרוג שכונה ותיקה, רח' בן עמי עפ"י הפירוט: 1.1.3

 תב"ר לאישור   מקורות למימון

 3,500  ת הרשות קרנו

  פתיחת תב"ר הקמת גן ילדים בגבעת אלונים עפ"י הפירוט: 1.1.4

 תב"ר לאישור   מקורות למימון

 120   משרד החינוך

 430   קרנות הרשות

 550 כ"סה
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 פתיחת תב"ר רכישת כלי אצירה עפ"י הפירוט: 1.1.5

 תב"ר לאישור   מקורות למימון

  438   משרד הפנים

  תב"ר הנגשת גני משחקים עפ"י הפירוט: פתיחת 1.1.6

 תב"ר לאישור   מקורות למימון

 106   משרד הפנים

 עדכון תב"ר שדרוג רחובות העיר עפ"י הפירוט: 1.1.7

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון

 25,000  (10,000)  35,000   רמ"י

  20,000  20,000   0   מלוות

 45,000  ,00010  35,000   סה"כ

לפי הפירוט  2021מתוך תקציב פיתוח לשנת ₪, מיליון  20אישור הלוואות פיתוח ע"ס  1.2

 הבא:

או  2.5%לשנה או בריבית קבועה עד  1%ההלוואה מאחד הבנקים, בהצמדה וריבית של עד 

שנה. להסמיך את מנכ"ל העיריה מר בני חזן וגזבר העיריה מר  15-ל 0.5%עד  פריים מינוס 

 ן רוזנפלד לחתום על המסמכים הדרושים ע"י הבנק המגיעים לה ושיגיעו בעתידרונ

על סדר היום תב"רים. פתיחת תב"ר מבנים יבילים בבתיה"ס שפרינצק,  י. פרץ, רה"ע:

עפ"י הצבת המבנים לבית יעקב, גורדון וירושלים, כולל הכנת השטח 

 הפירוט. משרד החינוך,

 לם?אסור לה לצלם. למה לצ צ. אסולין:

 סליחה. הילה.  י. פרץ, רה"ע:

 אם מותר לצלם אז תגיד שמותר לצלם. מה זה הדבר הזה? צ. אסולין:

 רק שניה, סליחה. הילה, אנחנו לא מצלמים בחדר הישיבות.  י. פרץ, רה"ע:

 איפה זה כתוב, ה. רובין שלם:

 אנחנו החלטנו שלא מצלמים, י. פרץ, רה"ע:

 לא מצלמים.  צ. אסולין:

 את לא מצלמת.  רה"ע: י. פרץ,
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 שבי בשקט וזהו.  צ. אסולין:

 מתי החלטתם? ה. רובין שלם:

 זאת ההחלטה.  י. פרץ, רה"ע:

 מתי החלטת? ה. רובין שלם:

 בתחילת הישיבה יחד איתך. י. פרץ, רה"ע:

 ממש לא. ה. רובין שלם:

 כן. טוב.  י. פרץ, רה"ע:

 ו?יש לך חוק כזה, איפה? מה המספר של ה. רובין שלם:

 טוב. עכשיו אל תפריעי. זה מה שביקשנו, זהו. י. פרץ, רה"ע:

 בושה וחרפה. ה. רובין שלם:

פתיחת תב"ר מבנים יבילים בבתיה"ס שפרינצק, בית יעקב, גורדון  י. פרץ, רה"ע:

וירושלים כולל הכנת השטח להצבת המבנים עפ"י הפירוט: משרד החינוך 

 ₪. אלף  550, סך הכל 270קרנות הרשות ₪. אלף  280

בביה"ס נועם ואולם ספורט עפ"י הפירוט: משרד  2229עדכון תב"ר  

מיליון.  9,637מיליון. קרנות הרשות  4,777מיליון. פיס  5,886החינוך 

 ₪.מיליון  28,3מיליון. סך הכל  8מלוות 

פתיחת תב"ר שדרוג שכונות ותיקות, רח' בן עמי. מקורות: קרנות הרשות  

 מיליון. 3,5

₪. אלף  120תב"ר הקמת גן ילדים בגבעת אלונים. משרד החינוך פתיחת  

 ₪.אלף  550סך הכל ₪. אלף  430קרנות הרשות 

 ₪.אלף  438פתיחת תב"ר רכישת כלי אצירה. משרד הפנים  

 ₪.אלף  106פתיחת תב"ר הנגשת גני משחקים. משרד הפנים  

₪ ן מיליו 30עדכון תב"ר שדרוג רחובות העיר עפ"י הפירוט: רמ"י  

 25מיליון, סך הכל  10מיליון, הפחתה של  35מיליון.  10בהפחתה של 

 ₪.מיליון  45מיליון. סך הכל  20מיליון. מלוות 

מתוך תקציב פיתוח לשנת ₪ מיליון  20אישור הלוואות פיתוח על סך  

לפי הפירוט הבא: ההלוואה מאחד הבנקים בהצמדה וריבית של עד  .2021
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 0.5אחוז או עד פריים מינוס  2.5קבועה של עד אחוז לשנה או בריבית  1

 שנה.  15-ל

להסמיך את מנכ"ל העיריה מר בני חזן וגזבר העיריה מר רונן רוזנפלד  

לחתום על המסמכים הדרושים ע"י הבנק לצורך משכון והמחאה לבנק על 

דרך השעבוד של הכנסות העיריה מכל מין וסוג שהוא המגיעים לה ושיגיעו 

 מבקש להתייחס?  בעתיד. מישהו

 כן, אני רוצה. צ. אסולין:

 בבקשה ציון. י. פרץ, רה"ע:

. 3אני רוצה להתייחס בבקשה לתב"רים שתפרט לי יותר בבקשה על סעיף  צ. אסולין:

בתב"ר שכונה ותיקה ברח' בן עמי אני מבקש לקבל קצת יותר  3סעיף 

 הסברים על הרחוב ומה עשו שמה ומה אתה מתעתד לעשות. 

הקמת גן ילדים בגבעת אלונים. השאלה שלי האם זה בנוסף  4סעיף לגבי  

לגנים הקיימים והאם יהיו עוד גנים שעכשיו יהיו, כי אני נתקלתי 

בתושבים שפנו אלי מגבעת אלונים שהיו, לא הרבה אבל שלא נמצא להם 

מקום השנה שמה בגנים ונאלצו לעבור לגנים אחרים. אז הייתי שמח לקבל 

 ם.קצת יותר פרטי

שנה פה, מה זה כלי אצירה? מישהו יודע מה זה  30הדבר החמישי שאני  

 כלי אצירה? 

 פחי אשפה.  דובר:

אז אוקי. אני אשמח לקבל מה זה, המילה לאצור, לא הבנתי כלי אצירה,  צ. אסולין:

פתיחת  6אלף שקל. הדבר הנוסף שהייתי רוצה בסעיף  430ממשרד הפנים 

מיליון שקל  10-אחרונה השקענו למעלה מתב"ר להנגשת גני משחקים. ל

בשדרוג גני משחקים וראיתי כבר את העבודות בשטח וזה יוצא מן הכלל, 

גם התושבים מרוצים. אבל השאלה שלי היכן יהיו הגנים הנגישים והאם 

קיימת כוונה להנגיש גנים נוספים? אני על הגנים דיברתי, על כל הגנים 

 ת יותר פרטים על הנושא הזה. תודה.בנושא הזה. אז אשמח לקבל ממך קצ

טוב. תודה רבה. ככה, לגבי פתיחת תב"ר שכונה ותיקה ברח' בן עמי זה  י. פרץ, רה"ע:
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חלק מהמשך פיתוח שביצענו את העבודות ברח' אנילביץ' וברח' יצחק 

 שדה ואנחנו ממשיכים את כל גבעת הרקפות, בלי יוצא מן הכלל.

כל שכונת גבעת הרקפות ואנחנו משדרגים רח' בן עמי הוא רחוב, שדרה של  

שם את כל המדרכות, כולל התאורה, כולל תשתיות של מים וביוב 

במסגרת התאגיד שלא במסגרתנו וכמובן ריבוד חדש של כל רחוב בן עמי, 

וזה התב"ר וככה אנחנו נמשיך גם לרחובות הקטנים והגדולים שנמצאים 

כונות כל האזורים האלה בכל אזור גבעת הרקפות. תקופה של שיקום הש

 עוברים שדרוג מחדש.

פתיחת תב"ר הקמת גן ילדים בגבעת אלונים ברור לך, אנחנו כרגע בונים  

גן זמני ואנחנו יוצאים למכרז ממש בימים הקרובים לבניית שני גני ילדים 

 קבועים חדשים בגבעת אלונים, וככל שיידרש אנחנו נבנה גני ילדים. 

אצירה, כאן כבר מישהו זרק בפליטת פה שכלי  פתיחת תב"ר רכישת כלי 

אצירה זה פחי אשפה. אז יש לנו כאן סיוע שאנחנו מקבלים אותו ממשרד 

הפנים ואנחנו כמובן הולכים במסגרת השדרוג הנוסף שאנחנו עושים כל 

שנה בתחלופה והחלפה כלי אצירה. כך אנחנו עושים במסגרת הזאת 

 פה בעיר. ואנחנו נשדרג ונשדרג את כל פחי האש

לגבי הנושא של גני משחקים. גני המשחקים כולם, בלי יוצא מן הכלל,  

נגישים. אנחנו גם מבינים שאנחנו משדרגים לא רק את הנגישות אלא 

גני משחקים ואנחנו נמצאים במה שנקרא בעוצמה גדולה מחליפים בכלל 

 ורבה של עבודות הפיתוח בגני הילדים. 

שמצטרפים מה שנקרא לכל העבודות ₪ אלף  106-מה שקורה כאן ב 

והנגישות שהעיר עושה, אז אנחנו מדקדקים יותר בנקודות שבהן אנחנו 

צריכים להנגיש את זה צד כזה ואחר. כשאנחנו נעשה את האיתור המלא 

אלף שקלים הושקעו, באיזה גן  106-של כל הגנים נדווח בדיוק איפה ה

 ובאיזה פרט. זהו.

 להתייחס. אני גם ביקשתי נ. יעקובי:

 כן, בבקשה.  י. פרץ, רה"ע:
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לגבי הנגשת גני משחקים אני הגשתי בזמנו שאילתה. אני רק רוצה לחדד  נ. יעקובי:

את העניין של ההנגשה. השאילתה הייתה שביקשנו להפוך לדוגמא 

מתקנים כמו נדנדה שתהיה נגישה לילד עם כיסא גלגלים או סגנון של 

ותפים בו ביחד. האם הכוונה הנגשה משחק שאמא וילד יכולים להיות ש

 כזו או בסך הכל הנגשה מבחינת גישה לגן משחקים. זה דבר אחד.

דבר שני לגבי אישור הלוואה. למה אנחנו צריכים להצביע על זה ביחד? כי  

התב"רים אין לי בעיה להצביע בעד, אבל ההלוואה הייתי רוצה גם להבין 

תנאים הסופיים של זה? מה שנה, מה ה 15-יותר, אם פורשים את זה ל

 הצורך בהלוואה אם התנאים כל כך, אם המצב של העיריה כל כך טוב. 

 כן. זהו?  י. פרץ, רה"ע:

 אני יכולה להוסיף או שאתה רוצה, ה. רובין שלם:

 כן, בבקשה. י. פרץ, רה"ע:

 אני מסכימה עם חברי לסיעה שאנחנו בעד הנגשה ובעד פיתוח וכל הדברים ה. רובין שלם:

 האלה שנרשמים פה בתב"רים נראים חשובים ונשמח להצביע עליהם בעד.

אבל אני שואלת למה עיריית קרית אתא צריכה לקחת הלוואה. זאת  

שאלה משמעותית דווקא ביום הזה אם אנחנו לוקחים הלוואה, אם לא 

יכולנו לחסוך במקומות אחרים. וכשאני רואה את כל הדברים האלה כל 

בעד, אבל מוסרית אני לא יכולה להצביע בעד על הלוואה כך בא לי להצביע 

 מיליון שקל כאשר מבזבזים אותם לשופוני.  20של עוד 

בנוסף לזה כמו ששאלתי בוועדת כספים, אני אשמח ככה יותר במדויק  

להבין, אתה אמרת לציון אסולין לגבי בן עמי. יש רחובות פנימיים, בעצם 

 ט לא סלולים. ילד שרץ בחושך, בתים פנימיים עם מדרכות שהם פשו

 אבל הוא אמר שנכנסים, צ. אסולין:

 אני מדברת, אני לא הפרעתי לך.  ה. רובין שלם:

 הוא אמר, צ. אסולין:

 ציון, אני לא הפרעתי. ה. רובין שלם:

 הערת ביניים. הוא אמר שנכנסים, צ. אסולין:
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 ציון, תרבות דיבור. ה. רובין שלם:

 הוא אמר, צ. אסולין:

 אני לא הפרעתי לך. רובין שלם: ה.

 אני מדבר איתך בתרבות דיון. צ. אסולין:

 ציון.  י. פרץ, רה"ע:

 אני לא מפריעה לך. ה. רובין שלם:

 אני לא הפרעתי לך אבל, צ. אסולין:

 אתה מפריע לי כי אני לא מגיעה למה שאני אומרת,  ה. רובין שלם:

 אז אני אומר לך שהוא אמר, צ. אסולין:

 ואתה מפריע לי. אדון אופוזיציה, ין שלם:ה. רוב

 ציון. י. פרץ, רה"ע:

 אל תפריע. אדון אופוזיציה, ה. רובין שלם:

 אף אחד לא מפריע לך.  צ. אסולין:

 לא, באמת.  ה. רובין שלם:

 אף אחד לא מפריע לך. תדברי, את לא במועצת תלמידים.  צ. אסולין:

  על כל פנים, נכון, גם אתה. ה. רובין שלם:

 את במועצת תלמידים, אני לא. צ. אסולין:

 אני יודעת שאתה עדיין עובד עם ילדים וזה בסדר וזה מקסים, ה. רובין שלם:

 את ממש מתנהגת כמו מועצת תלמידים. הייתי במועצת תלמידים. צ. אסולין:

 אבל אנחנו לא פה בקייטנה.  ה. רובין שלם:

 ך וזהו. אז אני מבקש ממך תגידי מה שיש ל צ. אסולין:

 בוא, בוא לא נרד לרמה הזאת, ציון. ה. רובין שלם:

 תגידי מה שיש לך ותסיימי. צ. אסולין:

 ראש העיר, אתה רואה איך שהוא מתפרץ לדברים.  ה. רובין שלם:

 ציון,  י. פרץ, רה"ע:

 ואם את לא רוצה להצביע אל תצביעי.  צ. אסולין:

 ציון מספיק.  י. פרץ, רה"ע:
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 עות היו במשך כל השנים. כל השנים היו הגבעות.הגב צ. אסולין:

 אתה אופוזיציה, ה. רובין שלם:

 ציון, בבקשה תן להילה לדבר. י. פרץ, רה"ע:

 אתה אופוזיציה,  ה. רובין שלם:

 הילה, בבקשה. וגם אם את תתגרי, י. פרץ, רה"ע:

 אין בעיה. ה. רובין שלם:

 אז אנחנו נפסיק. י. פרץ, רה"ע:

 ושלא יפריע לי, אדוני. ה. רובין שלם:

 אז אל תתגרי.  י. פרץ, רה"ע:

 אני לא מתגרה באף אחד, ה. רובין שלם:

 זהו. קדימה. י. פרץ, רה"ע:

אני מגיבה למי שמדבר אלי. מה שאני באה ואומרת יש רחובות, יש בתים  ה. רובין שלם:

, ילדים בלילה מועדים, פשוט מועדים. אז אם זאת פנימיים עם מדרכות

ה אז כמובן שזה מאוד מבורך עם תאורה. אני רוצה פשוט להבין אם הכוונ

זה רק על הרחוב הראשי או גם בין לבין הרחובות, בין לבין הבתים, 

שבאמת זה משהו שיפוץ שבן עמי כל כך כל כך משתוקקים אליו. אז אני 

 רוצה ככה לדעת יותר לעומק.

ר שהוא סופר גם בכלי אצירה אני רוצה להבין לעומק. הנגשה זה דב 

 מבורך, משהו שאנחנו הכי מאמינים בו. 

השאלה היא כמו שניר אמר אם זה רק הנגשה לקראת המבנה, האם יהיו  

מתקנים נגישים, האם אנחנו חורתים על דגלנו שאנחנו עיר נגישה, אם כל 

מבני העיריה הופכים להיות נגישים, ואם כן אז מתי. הדברים האלה 

 מענה.חשובים, אני אשמח לקבל 

טוב. לגבי עבודות הפיתוח כפי שאת רואה אנחנו נכנסים גם למשעולים  י. פרץ, רה"ע:

וגם מה שנקרא לרחובות, לסמטאות הקטנות ביותר, ככל שהן ניתנות והן 

 ציבוריות והן לא במעמד הקנייני הפרטי. אז אנחנו שם.

נים לגבי הנושא של כלי אצירה. כלי אצירה זו פרוגרמה של עבודה רבת ש 
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שכל הזמן היא ניתנת ע"י משרד הפנים בשיתוף פעולה עם העיריה וכך זה 

 עובד. 

שאר העבודות האחרות שאת ביקשת לדעת אז זה להבין את מהות  

התב"רים. התב"רים האלה צריכים מקורות, המקורות האלה מגיעים 

מההכנסות שהצבענו עליהם. הצבענו עליהם הכנסות מרמ"י והכנסות 

  מתוך מלוות.

רשות מקומית בניהול כספי גדול של כחצי מיליארד שקל ניתנים מה ל 

שנקרא מלוות מחזור. ומלוות המחזור נדרשות להיות אחוז מסוים 

במלוות המחזור ולכן כל שנה אנחנו לוקחים הלוואה במסגרת הלוואות 

המחזור כחלק מתהליך מה שנקרא של ניהולי שקשור במסגרת העבודה 

 יריה ונושא מענקי איזון ותהליכי עבודה שוטפים.של משרד הפנים והע

ולכן הנושא של הלוואות הוא חלק בטבור של הרשות המקומית. אם אנחנו  

גרעונות מצטברים בוודאי שלא. אם אנחנו יודעים יודעים שיש לנו 

שחלילה ההלוואה הזאת יכולה לפתוח איזושהי עוולה במקום אחר 

סים לפתוח בשוטף או למנוע ממשהו בוודאי ובוודאי שלא. האם אנחנו מנ

אחר בשוטף לא להתקיים כפועל יוצא מזה שנחסוך את לקיחת ההלוואה, 

 גם כן לא. 

ולכן ההלוואה הזאת היא חלק ממחזור ההלוואות הכללי, כולל, שכל שנה  

 2019-וכך גם ב 2020הם נלקחים. ככה אתם עשיתם בשנה שעברה, בשנת 

 נמנעים.  2נגד? מי נמנע? בעד. מי  12וכו'. אז מי בעד? 

 

וחוו"ד  1.9.21-ו 24.8.21-אישור הקצאות עפ"י החלטת ועדת הקצאות קרקע ומבנים מ .2

 היועצת המשפטית.

( המשמש כגן ילדים תלמוד 10509/15לאשר את הקצאת המבנה ברח' יבניאלי )גו"ח  2.1

מטרות העמותה לשימוש עפ"י  7-919-028-58תורה לעמותת "מוסדות הבעש"ט" ע.ר. מס' 

 עפ"י הוראות חוזר מנכ"ל משרד הפנים.  01.09.2021)אחת( שנה החל מיום  1לתקופה של 

( המשמש כתיכון לבנות 11006/70)גו"ח  25לאשר את הקצאת המבנה ברח' שיבת ציון  2.2
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 01.09.2021)אחת( שנה החל מיום  1בית יעקב לשימוש עפ"י מטרות העמותה לתקופה של 

 חוזר מנכ"ל משרד הפנים.עפ"י הוראות 

( המשמש כשתי 10500בגוש  36-ו 20)חלק מחלקות  24לאשר הקצאת מבנה ברח' אלבז  2.3

58-כיתות גן לעמותת "מרכז גני ילדים שע"י מרכז מעין החינוך התורני בא"י" מס' עמותה 

 01.09.2021)אחת( שנה החל מיום  1לשימוש עפ"י מטרות העמותה לתקופה של  3-726-021

 עפ"י הוראות חוזר מנכ"ל משרד הפנים.

( המשמש כשתי 10500בגוש  36-ו 20)חלק מחלקות  24לאשר הקצאת מבנה ברח' אלבז  2.4

58-כיתות גן לעמותת "מרכז גני ילדים שע"י מרכז מעין החינוך התורני בא"י" מס' עמותה 

 01.09.2021 )אחת( שנה החל מיום 1לשימוש עפ"י מטרות העמותה לתקופה של  2-195-012

 עפ"י הוראות חוזר מנכ"ל משרד הפנים.

( המשמש כמעון יום 10506/32בקרית אתא )גו"ח  19לאשר הקצאת מבנה ברח' הס  2.5

)אחת( שנה החל מיום  1, לשימוש עפ"י מטרות העמותה לתקופה של 3עד  0לגילאי 

 עפ"י הוראות חוזר מנכ"ל משרד הפנים 01.09.2021

 24.8.21-הקצאות עפ"י החלטות ועדת הקצאות. קרקע ומבנים מאישור  י. פרץ, רה"ע:

של היועצת המשפטית. לאשר הקצאות המבנה  1.9.21-וחוות הדעת מ

המשמש כגן ילדים תלמוד תורה  10509/15ברח' יבניאלי, גוש חלקה 

לעמותת מוסדות הבעש"ט לשימוש מטרות של העמותה לתקופה של שנה 

 אות חוזר מנכ"ל משרד הפנים. עפ"י הור 1.9.21אחת החל מיום 

חלקה  11006, גוש חלקה 25לאשר את הקצאת המבנה ברח' שיבת ציון  

המשמש כתיכון לבנות בית יעקב לשימוש עפ"י מטרות העמותה  71, 70

 לתקופה של שנה אחת.

לאשר הקצאת המבנה ברח' אלבז המשמש כשתי כיתות גן לעמותת מרכזי  

נוך התורני בא"י לשימוש עפ"י מטרות גני ילדים שע"י מרכז מעין החי

 עפ"י הוראות משרד הפנים.  1.9.21-העמותה וזה לתקופה של שנה אחת מ

 36חלקה  10500לאשר הקצאת מבנה ברח' אלבז המשמש כבית ספר בגוש  

למרכז החינוך התורני בא"י, מעין החינוך התורני בא"י וזה כמובן  20-ו

 רד הפנים. לתקופה של שנה אחת ועפ"י הוראות מש
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המשמש  10506בקרית אתא, גוש חלקה  19לאשר הקצאת מבנה ברח' הס  

שנים  5לשימוש עפ"י מטרות העמותה לתקופה של  0-3כמעון יום לגילאי 

עפ"י הוראות חוזר מנכ"ל משרד הפנים. מישהו מבקש  1.9.21-החל מה

 להתייחס? מישהו מבקש להתייחס? כן, בבקשה.

 60-, ה50-ורך, מי שלא יודע יש הרבה מבנים שנבנו בשנות הראשית זה מב צ. אסולין:

ועם הזמן פשוט ננטשו. וזה יפה שהעירייה מקצה אותם לעמותות  70-וה

 כאלו ואחרות וזה לא הופך להיות עזובה. 

ברח' שיבת ציון, הגב' מנהלת מחלקת החינוך זוכרת, היה בית  2בסעיף  

משמש לזה, יפה מאוד. הייתי  ספר יהלום. היה בית ספר יהלום והיום הוא

רוצה להציע עוד מבנה, אדוני ראש העיר, שגם הוזנח הרבה שנים וצריך 

לתת אותו גם לאיזו עמותה כזאת, זה המבנה בבן עמי שהיה מועדון נוער, 

 לראות מה אפשר לעשות.

כי סך הכל המבנים האלו הם ישמשו את הילדים, ישמשו את העמותות  

 ומבורך. תודה.  וזה דבר יוצא מן הכלל

 תודה רבה. יש עוד מישהו שמבקש,  י. פרץ, רה"ע:

 אני מבקש להתייחס. נ. יעקובי:

 כן.  י. פרץ, רה"ע:

הייתי רוצה להבין מה הכוונה המלאה של הקצאה, האם משלמים על זה  נ. יעקובי:

שכירות, ארנונה, מי מממן את המבנים האלה? זה מכספי העיריה? זה 

 אחד.

אותה הזדמנות כבר הייתי רוצה לשאול מה קורה עם אותה דבר שני, ב 

רשימה מפורסמת של מיפוי נכסים של העיריה שאנחנו עדיין מחכים לה, 

 קרוב לשלוש שנים. 

כן. טוב. אז אנחנו נתייחס למה שמובא כאן לישיבה. אז כל ההקצאות  י. פרץ, רה"ע:

ות שכמובן האלה של המבנים הם כמובן הקצאות לעמותות מורשות וידוע

משרד הפנים וגם משרד החינוך יודע לתמוך בהן ולשם אנחנו מייעדים את 

 המבנים האלה, לכן זה גם לשנה אחת. 
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הניהול הכספי שלהם הוא ניהול עצמאי, לא דרך העיריה ואנחנו לא גובים  

ארנונה מהמבנים האלה, אנחנו מקצים להם אותם והם כמובן מנהלים 

 לל שאר הדברים האחרים על ידם. את הכלכלה של הבניין, כו

ההקצאה לנעמ"ת היא חמש שנים, היא תישאר לאותו שימוש למעון  נ. יעקובי:

 ילדים לילדים?

 כן. י. פרץ, רה"ע:

 לא יהיה שינוי בשימוש? נ. יעקובי:

  שנים. 5שנה ככה וגם עוד  40זה כבר  י. פרץ, רה"ע:

 זאת אומרת זה יישאר עדיין מעון יום, נ. יעקובי:

 כן. מי בעד?  י. פרץ, רה"ע:

 אני רוצה להתייחס.  ה. רובין שלם:

 כן. י. פרץ, רה"ע:

בעצם הנכסים האלה שאתם מקצים הם אותם אנשים שעברו את  ה. רובין שלם:

המכרזים שהעלינו אותם במועצת העיר, זה אותן עמותות שבעצם עברו 

 את כל הפרוצדורה. אתה מבין למה אני מתכוונת?

יש ועדת הקצאות מקצועית עפ"י הנחיות משרד הפנים. ועדת ההקצאות  ה"ע:י. פרץ, ר

הזאת מובא בפניה בקשות. בהתאם לבקשה ובהתאם לצורך הועדה 

ממליצה בפנינו ואנחנו כרגע מביאים את זה לאישור. כן. מי בעד? אוקי. 

 נמנעים. תודה רבה.  2מי נגד? מי נמנע? 

 

 מורשי החתימה בבתיה"ס: .3

 מחוננים: מרכז 3.1

 מנהלת מרכז מחוננים ומצטיינים קרית אתא.  029455599ד"ר טלי מירון, ת.ז.  א.

מורה קבוע באגף המחוננים של משרה"ח ועובד כמורה  059602136דרור רכטמן, ת.ז.  ב.

 לכלכלה.

 הישיבה התיכונית:  3.2

 מנהל הישיבה התיכונית. 029404209מאיר יושעי, ת.ז.  א.
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 רכזת פדגוגית. 027337815ה, ת.ז. אביטל בוקובז ב.

 אולפנית שח"ם: 3.3

 מנהלת אולפנית שח"ם. 037492261ליאת מרק, ת.ז.  א.

 מורשית חתימה )מזכירה( נשארת. 054551577שושי בן עזרא, ת.ז.  ב.

 מנהלת שש שנתי: –רוגוזין  3.4

 מנהלת שש שנתי. 037603040אורלי בן הרוש, ת.ז.  א.

 מורשה חתימה שני, נשאר. 74373663משה מלכה, ת.ז.  ב.

 הצבי ישראל: 3.5

 מנהל הצבי ישראל. 065977274רועי ויילדר, ת.ז.  א.

 נשארת.  מורשית חתימה שניה )מזכירה(  051309672גרטה וינשטיין, ת.ז.  ב.

 גבעת טל: 3.6

 מנהלת גבעת טל. 027125632איריס אנדרשי, ת.ז.  א.

 ית חתימה )מזכירה( נשארת.מורש 058674193איריס אשר, ת.ז.  ב.

 חשבון הורים, שירי שטרית מורשית חתימה, נשארת.  ג.

, 029455599מורשי חתימה בביה"ס מרכז מחוננים: ד"ר טלי מירון, ת.ז.  י. פרץ, רה"ע:

 מנהלת מרכז מחוננים ומצטיינים קרית אתא. 

, מורה קבוע באגף המחוננים של משרד 059602136דרור רכטמן, ת.ז.  

 נוך ועובד כמורה לכלכלה. החי

, מנהל הישיבה 029404209הישיבה התיכונית: מאיר יושעי, ת.ז.  

 התיכונית.

 , רכזת פדגוגית.027337815אביטל בוקובזה, ת.ז.  

 , מנהלת אולפנית שח"ם.037492261אולפנית שח"ם: ליאת מרק, ת.ז.  

 רת., מורשית חתימה )מזכירה( נשא054551577שושי בן עזרא, ת.ז.  

 מנהלת שש שנתי: –רוגוזין  

 , מנהלת שש שנתי.037603040אורלי בן הרוש, ת.ז.  

 , מורשה חתימה שני, נשאר.63743736משה מלכה, ת.ז.  

 , מנהל הצבי ישראל.065977274הצבי ישראל: רועי ויילדר, ת.ז.  
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 , מורשית חתימה שניה )מזכירה( נשארת. 051309672גרטה וינשטיין, ת.ז.  

 , מנהלת גבעת טל.027125632ת טל: איריס אנדרשי, ת.ז. גבע 

 מורשית חתימה )מזכירה( נשארת. 058674193איריס אשר, ת.ז.  

  חשבון הורים, שירי שטרית מורשית חתימה, נשארת. 

אנחנו צריכים לאשר את החתימות האלה שיש להם את הזכות לחתום  

ש להתייחס או בשם כל בית ספר שאנחנו הקראנו כרגע. מישהו מבק

 שאנחנו נצביע. מי בעד? 

 זה פורמלי. צ. אסולין:

 יש לנו רק מנהל בית ספר אחד שהוא גבר, נכון? נ. יעקובי:

בעד. מי נגד? מי נמנע?  12כן. יש לנו ביסודיים ובתיכונים זה משהו אחר.  י. פרץ, רה"ע:

 נמנעים. יופי.  2

 

 צירוף נציג מסיעת הילה שלם לוועדת ההנחות .4

אני עכשיו אנחנו עוברים לצירוף נציג סיעת הילה שלם לוועדת ההנחות.  . פרץ, רה"ע:י

מבקש, יש פה חילופי גברי בין סיעת ג' לסיעת שלם. אז נציג סיעת שלם 

 יהיה בוועדת ההנחות במקום נציג סיעת ג'. 

 אבל מה זה הדבר הזה? למה? צ. אסולין:

 אני אסביר אחר כך. מי בעד? י. פרץ, רה"ע:

 רגע, רגע. למה? צ. אסולין:

 אני אסביר. י. פרץ, רה"ע:

 למה? צ. אסולין:

 בסעיף הבא אני אסביר לך. בסעיף הבא אני אסביר. י. פרץ, רה"ע:

 אבל למה להצביע?  צ. אסולין:

 משום שצריך, י. פרץ, רה"ע:

 למה? למה? שלוש שנים עברו. צ. אסולין:

 ש,אז בכל זאת אני, אתה מתעק י. פרץ, רה"ע:

 אבל למה לא מהסיעה שלי? אני רוצה למנות את רחל אסרף גם. צ. אסולין:
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 אוקי. אז אני,  י. פרץ, רה"ע:

 רגע, למה לא היא? מה השינוי הזה?  צ. אסולין:

אתה מבקש לקבל הסבר, אני אתן לך הסבר. סיעת שלם החליטה ללכת  י. פרץ, רה"ע:

לבית המשפט ולבקש את זכותה להיות בוועדת ההנחות כסיעה הגדולה 

ביותר בתוך הועדה, כי בפקודה של העיריות הסיעה הגדולה צריכה להיות 

 מיוצגת בוועדת ההנחות. 

מה הסכימו ומדוע השיהוי ומה היה קודם ואיזה הסברים נתנו קודם ול 

, מבחינתנו נמאס לנו כבר שסיעת אופוזיציה אחרת תהיה בוועדת ההנחות

מלהסביר, אין צורך. למרות השיהוי הוחלט כך ולכן אנחנו מביאים את 

זה. זה לא ענין שכרגע נתון לשיקול דעת, זה ענין שהפקודה אומרת 

שהסיעה הגדולה תהיה מיוצגת בוועדת ההנחות. ולכן אנחנו מחליטים, 

הנושא סוכם גם עם יו"ר סיעת ג', ולכן אנחנו זה. מי בעד? תודה רבה. מה 

 לא הבנתי. איך? ציון, למה אתה לא מצביע? אתה נמנע? 

 אני חושב שזה צביעות. צ. אסולין:

 מה? י. פרץ, רה"ע:

אני חושב שזה צביעות אחרי שלוש שנים ללכת ולהחליף אותו. זה לא  צ. אסולין:

 ן נשאר, מכובד. אם היה שמעו

 לא נותר אלא ללכת לבית משפט. ה. רובין שלם:

 לפי דעתי זה צביעות.  צ. אסולין:

 בסדר. אז אני,  י. פרץ, רה"ע:

סיעות  9אחרי שלוש שנים ללכת ולהחליף. אני הסיעה השלישית מתוך  צ. אסולין:

 שיש פה, גם לי מגיע. אם אתה פותח את הועדות אז תפתח את כל הועדות.

אנחנו לא פותחים את הועדות, הכרענו בשאלה הזאת ובוא נכבד את  ה"ע:י. פרץ, ר

החלטת מועצת העיר כפי שהובאה כרגע. אז אנחנו ככה, אתה בעד או נגד, 

 ציון?

 מה זה? צ. אסולין:

 אתה בעד או נגד? י. פרץ, רה"ע:
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 נגד. צ. אסולין:

 איך? י. פרץ, רה"ע:

 נגד. צ. אסולין:

 נגד.  1בעד,  13נגד.  1בעד,  11ז אתה נגד. א י. פרץ, רה"ע:

 

 בחירת יו"ר ועדת ביקורת .5

בית המשפט המחוזי נתן את  9.8.21-אנחנו עוברים לסעיף הבא. ביום ה י. פרץ, רה"ע:

פסק דינו בעתירה שהגישה סיעת שלם וקבע כי הוא דוחה את הטענה של 

 9נה הסיעה לפיה היא סיעת האופוזיציה היחידה וקבע כי האופוזיציה מו

, התאחדות ספרדית עולמית 1, ש"ס 2, נץ 3חברים: סיעת הילה שלם 

. בית המשפט דחה את הטענה של 1ואמת  1, ערכים ועשיה 1שומרי תורה 

סיעת שלם לפיה אלקנה לא יכול לשמש נציג אופוזיציה וקבע כי אלקנה 

 יכול לשמש כנציג אופוזיציה.

חרו מתוכן יו"ר לוועדת עוד קבע בית המשפט כי סיעות האופוזיציה יב 

הביקורת. בית המשפט קבע כי הבחירה בו צריכה להתבצע רק ע"י חברי 

 האופוזיציה, ללא הקואליציה. 

סיעת שלם הציעה מטעמה כמועמדת את הילה שלם. יתר סיעות  

האופוזיציה הציעו מטעמן את אלקנה. ההצבעה היא של חברי 

אלקנה. לאור החלטת האופוזיציה בלבד. החלטת האופוזיציה כמובן 

האופוזיציה בדבר מינוי אלקנה כיו"ר ועדת הביקורת, המועצה מאשררת 

את הרכב ועדת הביקורת ומינויו של יו"ר ועדת הביקורת. אז אני מבקש 

 לאשרר.

אני לא מבין. הבן אדם הזה איש רב פעלים. אני בחרתי אותו ואני שמח  צ. אסולין:

 שהכרתי את הבן אדם. 

 נו?  :י. פרץ, רה"ע

 אני אומר לך שהוא ראוי להיות יו"ר ועדת ביקורת.  צ. אסולין:

 אז הוא נבחר. אז הוא נבחר, אנחנו מאשררים אותו.  י. פרץ, רה"ע:
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 אז הוא יו"ר ועדת הביקורת? בסדר. צ. אסולין:

 מי בעד?  י. פרץ, רה"ע:

 סליחה, אבל רק אנשי אופוזיציה יכולים להצביע.  נ. יעקובי:

 כן. אז אני חוזר, רה"ע:י. פרץ, 

 נכון, אנחנו רוצים להתייחס למה שנאמר.  ה. רובין שלם:

 אני חוזר, שניה, שניה. י. פרץ, רה"ע:

 שמענו מה שאמרת, אנחנו מבקשים להתייחס למה שנאמר. ה. רובין שלם:

חברים מסיעת שלם הביעו את רצונם שהילה  3-אנחנו כרגע הסברנו ש י. פרץ, רה"ע:

חברים אחרים הביעו את רצונם בכתב בהצבעה, הצביעו  6. תהיה היו"ר

 את רצונם שאלקנה,

 למה זה לא בעצם פה במועצת העיר? ה. רובין שלם:

 שאלקנה יהיה יו"ר. אנחנו יכולים לעשות את זה ברגע אחד, ברגע זה.  י. פרץ, רה"ע:

 בוודאי. ה. רובין שלם:

 אנחנו רק חברי,  י. פרץ, רה"ע:

 אבל אנחנו קודם כל רוצים להתייחס. ה. רובין שלם:

 רק חברי אופוזיציה יצביעו. שניה, אני אתן לך להתייחס אחר כך.  י. פרץ, רה"ע:

 לא, לפני. בוודאי. ה. רובין שלם:

 בבקשה, את רוצה לשכנע? בבקשה. י. פרץ, רה"ע:

 אני רוצה להסביר. בוודאי. איזה שאלה. ה. רובין שלם:

 את חברי, כן, תשכנעי י. פרץ, רה"ע:

 אני רוצה להסביר למה אנחנו ראויים להיות.  ה. רובין שלם:

 איפה? י. פרץ, רה"ע:

 איך אפשר לעשות, ה. רובין שלם:

 את לא ראויה להיות. צ. אסולין:

 יכול להיות. אתה לא חייב להצביע. ה. רובין שלם:

 את לא ראויה להיות,  צ. אסולין:

 יש לנו זכות לבוא ולהציג את זה. אבל אני באה ואומרת ש ה. רובין שלם:
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 את לא ראויה. צ. אסולין:

 אוקי. ציון, י. פרץ, רה"ע:

 גם אתה לא ראוי. אתה לא ראוי לשבת פה.  ה. רובין שלם:

 )מדברים ביחד(

 כשאת ישבת בקואליציה הצבעת על הלוואות.  צ. אסולין:

 רק טיפש לא משנה את דעתו.  ה. רובין שלם:

 ל הלוואות.הצבעת ע צ. אסולין:

 רק טיפש לא משנה את דעתו ואני יודעת טוב מאוד מה שקורה פה, ה. רובין שלם:

 תקשיבי טוב, את היית בקואליציה,  צ. אסולין:

 ואני לא ארד לרמה שלך, אני מצטערת. ה. רובין שלם:

 הצבעת כמו תוכי. אז אל תגידי שום דבר על ראויה להיות.  צ. אסולין:

 וכי? תסתכל איך אתה נראה. אני ת ה. רובין שלם:

 תשכנעי, תשכנעי את החבר שלך.  צ. אסולין:

שקיפות, כפי שאתם אנחנו רוצים להסביר. כי אנחנו רואים פה שאין  ה. רובין שלם:

 אין פה, רואים גם

 יש שקיפות. מי אמר שאין שקיפות? למה את אומרת שאין שקיפות?  צ. אסולין:

 עיר בחוץ שלא נכנסו לישיבה.עובדה שיש לך תושבי  נ. יעקובי:

 למה את אומרת שאין שקיפות? יש שקיפות מלאה. צ. אסולין:

 על איזה שקיפות אתה מדבר? נ. יעקובי:

 יש שקיפות מלאה על כל דבר.  צ. אסולין:

 על איזה שקיפות אתה מדבר? נ. יעקובי:

 העיר מתפתחת בצורה בלתי רגילה. אתם ממורמרים,  צ. אסולין:

 זה שאתה צועק, לם:ה. רובין ש

 אתם מתוסכלים, אתם פשוט לא יודעים מה לעשות.  צ. אסולין:

 זה שאתה צועק זה לא הופך אותך, ה. רובין שלם:

 יש שקיפות מלאה.  צ. אסולין:

 למה אתם משתיקים את זה? ה. רובין שלם:
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 ציון, י. פרץ, רה"ע:

 למה אתם משתיקים את זה?  ה. רובין שלם:

 ני מבקש ממך, לא, א צ. אסולין:

 כל זמן שלא, י. פרץ, רה"ע:

 יש פה השתקה?  ה. רובין שלם:

 אתה רוצה, י. פרץ, רה"ע:

 איך יכול להיות?  ה. רובין שלם:

 יש שקיפות מלאה. צ. אסולין:

 איזה שקיפות? ה. רובין שלם:

 אתה מוכן להפסיק?  י. פרץ, רה"ע:

 אדון אופוזיציה.  ה. רובין שלם:

 ה פה.שנ 30 צ. אסולין:

 )מדברים ביחד(

 אוקי. אז אנחנו הולכים להצבעה, אמרתם את שלכם. י. פרץ, רה"ע:

 לא, אני רוצה לבוא ולהתייחס. ראש העיר, אל תעשה השתקה. ה. רובין שלם:

 את פשוט לא מדייקת. אל תגידי דברים שהם לא נכונים. צ. אסולין:

 אתה לא תעשה השתקה.  ה. רובין שלם:

צרי. אם עוד פעם אחת את ממשיכה להתנצח וגם אתה, ניר, אנחנו תע י. פרץ, רה"ע:

 ניגשים להצבעה.

 אז תיתן לנו לדבר.  ה. רובין שלם:

 בבקשה, אני קורא לכם לסדר. ברגע זה את מתייחסת, י. פרץ, רה"ע:

 נכון. ה. רובין שלם:

גש ואת לא עונה. אני מבקש ממך להתעלם. אם תעשי את זה, אנחנו ני י. פרץ, רה"ע:

 להצבעה במיידית. אוקי? בבקשה.

 לגבי אם להתייחס או לא, אתה יודע, אתה מנהל הישיבה. ה. רובין שלם:

 נכון. י. פרץ, רה"ע:

 נכון? אז כדאי שיהיה השתקה, ה. רובין שלם:
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 אז בבקשה, אז תתייחסי וזהו.  י. פרץ, רה"ע:

 למי שצריך להשתיק.  ה. רובין שלם:

 כן. י. פרץ, רה"ע:

מה שאני באה ואומרת אנחנו פנינו כי לראות עינינו יש פה חוסר שקיפות.  ין שלם:ה. רוב

אפשר לראות את זה גם היום שיש פה תושבים שרצו להיכנס ולא נתנו 

להם. הישיבה הזאת פומבית, פומבית לציבור. רוב הערים באים ומצלמות 

 אותם וכאן לא.

 אני מבקש ממך להתייחס, י. פרץ, רה"ע:

 אוקי. אני אכנס, שלם:ה. רובין 

 לעניין ועדת הביקורת. בבקשה. י. פרץ, רה"ע:

 לעניין הספציפי,  ה. רובין שלם:

 כן. י. פרץ, רה"ע:

 אתה לא יכול להשתיק כל הזמן, יעקב.  ה. רובין שלם:

 אז אני מבקש ממך להתייחס לוועדת הביקורת. י. פרץ, רה"ע:

 תדברי לנושא. צ. אסולין:

 אתה ממהר, לי יש ילדים קטנים, לך לא.אם  ה. רובין שלם:

 אני לא ממהר. את ביקשת, י. פרץ, רה"ע:

 תדברי לנושא. צ. אסולין:

 אז אני באה ואומרת אתם לא מפסיקים להפריע,  ה. רובין שלם:

 מה קשור האנשים שיושבים למטה? צ. אסולין:

 ממה אתם חוששים כל כך? ה. רובין שלם:

 מי חושש? את חוששת. אף אחד לא חושש.  צ. אסולין:

 תן שתי דקות לדבר.  ה. רובין שלם:

 את חוששת. אני לא חושש. צ. אסולין:

ממה יש לי לחשוש? החיים שלי מצוינים, אני לא צריכה לשנות שום דבר.  ה. רובין שלם:

אז אני באה ואומרת אנחנו ראינו פה משהו שלטעמנו הוא לא נכון ולכן 

ים, זה לא דבר שהוא פשוט לעתור לבית פנינו לבית המשפט. הוצאנו כספ
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 המשפט בתור מתנדבים. 

אבל אני באה ואומרת אנחנו הסיעה השנייה בגודלה, ללא עוררין, כולם  

יודעים שאנחנו אופוזיציה. אני לא באה ותוהה על מה אתם עושים או לא 

עושים, אני באה ואומרת יש פה אופוזיציה והיא ברורה וזה שלושת חברי 

 ה שלם והתושבים. סיעת היל

אלקנה הגיש הצעה לסדר ושאילתה. נראה שהוא באמת אופוזיציה  

לתפיסתו, לתפיסתי היא קצת שונה. אבל כל שאר החברים הרי ברור 

 לכולם שהם קואליציה. 

 אל תתני לנו ציונים. צ. אסולין:

 ציון,  י. פרץ, רה"ע:

 לא, צ. אסולין:

 ציון, אתה מפריע.  י. פרץ, רה"ע:

 אל תתני לי ציונים. ולין:צ. אס

 ציון, בבקשה ממך. י. פרץ, רה"ע:

 תתני ציונים לעצמך. אל תתני לי ציונים.  צ. אסולין:

 ציון, אני קורא לך לסדר. י. פרץ, רה"ע:

 אל תתני לי ציונים. צ. אסולין:

 ציון, מספיק. י. פרץ, רה"ע:

 אם היה אכפת לך, נ. יעקובי:

 . אל תתני לי ציונים צ. אסולין:

 היית מתנהג בהוגנות, אבל אין לך טיפה של הוגנות.  נ. יעקובי:

 אל תתני לי ציונים, דברי בשם עצמך.  צ. אסולין:

 תעשה כבר טובה ותצא מפה. טיפה של הוגנות אין בך. נ. יעקובי:

 אתה מפריע.  י. פרץ, רה"ע:

 טוב.  ה. רובין שלם:

 אתה מפריע, ניר. אתה מפריע. י. פרץ, רה"ע:

 אז אנחנו באים ואומרים,  רובין שלם:ה. 
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 אני מבקש ממך לסיים.  י. פרץ, רה"ע:

בקיצור מה שאני באה ואומרת עזוב, הוא לא שווה את ההתייחסות.  ה. רובין שלם:

שברור לכל שאנחנו הסיעה השנייה בגודלה, אנחנו באים ממקום של 

ועדת  ביקורת וראוי שמי שיו"ר האופוזיציה שזה אני שאני אהיה יו"ר

 הביקורת.

בנוסף יש פה חברים שאולי זה מה שהראית בבית משפט, אבל הם מעידים  

על עצמם בריש גלי כחברי קואליציה איך הגיוני שהם שוב ייקחו מנדט 

שלא מגיע להם. אני באה וקוראת להם לא להצביע כי הם חברי קואליציה 

 והם יודעים זאת. 

 טוב. י. פרץ, רה"ע:

 כל מה שיש לי להגיד. זה  ה. רובין שלם:

 אז למרות האמירה הזאת בית משפט סבר אחרת ואמר את שלו.  י. פרץ, רה"ע:

 אבל מה המצפון שלהם, ה. רובין שלם:

זהו, נגמרה ההתייחסות. אנחנו נעלה להצבעה. מי בעד אלקנה, רק חברי  י. פרץ, רה"ע:

בעד  2? בעד. מי בעד הילה שלם 4האופוזיציה מצביעים. בבקשה, מי בעד? 

 הילה שלם.

ע כי הוא הרגיש מאוד לא טוב אני רק רוצה להגיד שנבצר מרואי להגי ה. רובין שלם:

לכאן. הוא רצה להגיע, כמובן היה ומתוך אחריות חברתית הוא לא הגיע 

 מצביע עימנו כמו שהוא אמר לסימה.

 יש כאן גם שני, זה מה שרציתי,  י. פרץ, רה"ע:

 א הגיעה. גם רחל אסרף ל צ. אסולין:

סליחה רגע, זה מה שרציתי לעשות בתחילת הישיבה שרמזתי לך משום  י. פרץ, רה"ע:

שיש גם שתי בקשות נוספות שתומכות באלקנה, בחתימת ידם ונאלץ מהם 

להגיע והם עשו את זה ואז אמרנו נדע לכבד את כולם כדי לקבל את זה. 

 ך עשינו. לא רצית, ניגשנו להצבעה. חברי האופוזיציה הצביעו וכ

אז אנחנו מכריזים על כך שלאור החלטת האופוזיציה בדבר מינוי אלקנה  

כיו"ר ועדת הביקורת המועצה מאשררת את הרכב ועדת הביקורת ומינויו 
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של יו"ר ועדת הביקורת. בבקשה, כולם בעד. גם אתם בעד במקרה הזה 

אחרי ההצבעה וברור שאתם מאשררים את ההצבעה, נכון? שהייתה 

. אז בואו נרים ידיים לאשרר. יופי, פה אחד. כל הכבוד. עשינו את עכשיו

זה, יופי. איזה יופי. אז עכשיו, ציון, אתה ביקשת לדבר. אז בבקשה. ואני 

 מבקש בלי הערות ביניים. 

 הוא אופוזיציה, לא קואליציה. נ. יעקובי:

 ניר, בבקשה ממך, לא מכובד. תכבד את עצמך.  י. פרץ, רה"ע:

זאת האירוע המכובד הראשון בהיכל העיריה הכנתי משהו לכבוד בכל  :צ. אסולין

החדש. אדוני ראש העיר, חבריי למועצת העיר, מכובדי כולם, החלום 

שהתגשם. התכנסנו כאן הערב לישיבת מועצת העיר החגיגית הראשונה 

בהיכל העיריה החדש. לעונג ולכבוד לי לברך הערב את ראש העיר, את 

צת העיר, את עובדי העיריה ואת ציבור התושבים לעתיד חברי וחברות מוע

 ולתקווה. 

כתושב שנולד וגדל בקרית אתא עבורי קרית אתא אינה עוד סיסמה, קרית  

אתא זה הלב הפועם שלנו, קרית אתא זה אנחנו, קרית אתא זה את, זו את 

 וגם אני, כל אחד מהנוכחים כאן הערב הוא קרית אתא.

עד היום אני עסוק בעשיה למען הקהילה מכל סוג מאז היותי נער צעיר ו 

שהוא, החינוך לערכי אהבת הארץ והמולדת היו כלחם וכמים בבית הוריי 

ואני גאה לומר לכם כי ינקתי מהם את מורשת הארץ ואת חובת השירות 

 בצה"ל ואהבת האדם. 

 1996אני גאה ונרגש לראות את השינוי המתחולל בקרית אתא מאז  

מדריך בתנועת הנוער בית"ר נבחר לכהן כראש העיר הביתרי שחברי חניך ו

יעקב פרץ. הפריצה להתחדשות עירונית והמצפן שהיווה לו את הדרך 

להצעיד את קרית אתא לדור המחר ראויים להוקרה עמוקה ומעוררת 

כבוד. העשייה הציבורית הם העדות להתפתחותה של קרית אתא לדורות 

 הבאים ולציבור התושבים.

וד לחלק מחבריי במשך השנים אני לא חושש לפרגן לעיר ולעומד בניג 
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בראשה, לעשיה המבורכת שנעשית ברחבי העיר ובה אני מכהן כשליח של 

 שנים במועצת העיר. 30-ציבור התושבים למעלה מ

חבריי למועצת העיר, אדוני ראש העיר, לנו ניתנה הזכות ההיסטורית  

ת הבאים. זהו יום גדול לקרית להשאיר נכס צאן ברזל לנבחרים ולדורו

אתא, זהו יום היסטורי. אני מאמין שעידן חדש בפתח, עידן טוב יותר ויעיל 

לציבור העובדים והתושבים, עידן טוב יותר לנבחרי הציבור בהווה 

 ובעתיד, עידן של תחושת גאוה עירונית. 

 הייתה לי הזכות והיום גם לחברתי, חברת מועצת העיר רחל אסרף, להיות 

שותפים לעשיה ולעשרות רבות של מבני ציבור שנבנו במהלך כהונתנו, בתי 

ספר חדשים, אולמות ספורט, בתי כנסת, מקוואות, גני ילדים, גני 

משחקים, קניונים, מרכז קניות, שער הצפון, שכונות חדשות, התחדשות 

עירונית, תחילתו של הקמת בית חולים, הישגים בחינוך, ברווחה ועוד 

 ועוד. 

לא נותר לי אלא לברך שהחיינו וקיימנו והגענו לזמן הזה. שלכם באהבה,  

ציון אסולין, ותיק חברי המועצה. הכנתי שי צנוע שאני רוצה להעניק אותו 

רבותי תראו, מעוז בית"ר קרית אתא. לפני שנה.  50לראש העיר, משהו של 

ם הלך ע ,הדר עברי גם בעוני בן שר, עם עבד :משיר בית"רזה אני אגיד 

בכתר דוד נעטר. באור ובסתר זכור את הכתר, עטרת גאון  ,נוצרת בן מלך

 ותגר. 

תעודת הוקרה לבית"רי יעקב פרץ. בשמי ובשם חניכיי ומדריכי תנועת  

הנוער בית"ר מעוז קרית אתא לדורותיהם, אנו שמחים להעניק לך באהבה 

וז מזכרת קטנה מהתקופה שבה היית מדריך ומפקד מעובהוקרה רבה 

קרית אתא, בתקופת כהונתך הובלת חניכים רבים לטיולים, מחנות קיץ, 

קורסי מדריכים, סמינרים, טקסי אש, צעדות ופעילות חברתית. אנו גאים 

ומאחלים לך  1996בך שנבחרת להוביל ולהנהיג את העיר קרית אתא מאז 

 הצלחה בהמשך דרכך. כנהוג בבית"ר אני מצדיע. 

 )מחיאות כפיים(
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 אופוזיציה כהלכתו. ן שלם:ה. רובי

אני רק אסביר את הזה. ציון, אני מודה לך בהתרגשות רבה על הסקירה  י. פרץ, רה"ע:

הקצרה שבטח יכלה להיות הרבה יותר, אבל אני רוצה לומר לך שהשכלת 

לאורך שנים להבין את עבודת האופוזיציה, שההשכלה הזאת היא לשתף 

אמיתי ולהסתכל על הדברים  פעולה עם העיר ולהיות מה שנקרא מבקר

מקרוב. אנחנו לא בכנסת עם דעות אידיאולוגיות או איזשהן השפעות 

כאלה ואחרות שאנחנו צריכים לבוא ולהראות. אופוזיציה צריכה להיות 

 עניינית, שמבקרת את התהליכים, מעירה עליהם, אבל שותפה לבניה. 

העיר הזו ואני שמח שאתה מנכס לעצמך את כל ההישגים האדירים ש 

הצליחה להביא ואנחנו עשינו את זה יחד, אתה חבר מועצת עיר וההחלטה 

הזו היא כאן, אני אמרתי את זה בתחילת דבריי שנדע להשכיל בבניין 

החדש הזה לקבל החלטות טובות ונכונות למען העיר, תוך שיתוף פעולה, 

א כאשר ברור לכולנו שהמכנה המשותף של כל אחד שיושב כאן בשולחן הו

כנה ואמיתי למען העיר קרית אתא. ואין לי כל ספק שאתה כנה למען 

 קרית אתא ואני מודה לך מאוד על הערכתך,

 שנה. 50, 55תראה להם תמונות לפני  צ. אסולין:

 אני מודה לך מאוד על ההערכה הרבה הזו. תודה רבה. י. פרץ, רה"ע:

 תודה. צ. אסולין:

 הילה שלם בבקשה. י. פרץ, רה"ע:

שלום רב חברי מועצה. אני נמצאת כאן, אני גם נרגשת כי אני שמחה שיש  ובין שלם:ה. ר

התפתחות, אבל אני גם האמת מזועזעת. מזועזעת כי יש הרבה מאוד 

תושבים בחוץ שרצו לראות את הבניין, רצו לראות את חדר המליאה, רצו 

לראות את חברי המועצה שלהם ולשמוע את ראש העיר שלהם מדבר וגם 

מיליון שקל ואיך  150-מיליון שקל ל 50-סות להבין איך הבניין עלה מלנ

יכול להיות שבחדר ישיבת מועצת העיר כל כך קטן, עם כל כך כל כך מעט 

 מקום לקהל שרוצה לבוא ולראות את נבחרי הציבור שלו ולשמוע אותם. 

זה בדיוק על מה שדיברנו, זה בדיוק על מה שעתרנו, זאת ההתייחסות  
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רטיה המקומית. וראש העיר אומר שוב ושוב זה לא כנסת. אז זהו, לדמוק

זה כן, זו הכנסת של העיר, פה מדברים על החיים של התושבים, פה מעלים 

הצעות לסדר ושאילתות שלא עולות כבר המון המון, כפי שאתם יודעים 

 שאילתות שלא נענו והכל כאן. 50-הצעות לסדר שלא עלו, יש מעל ל 12יש 

ת החדר הקטנטן הזה ביחס לבנין הענקי הזה מייצג איך אנחנו אז באמ 

רואים בעצם את השקיפות, את השיח עם התושבים וגם אנחנו יכולים 

לראות כאן כמה השיח היה פורה. היה ריב מיותר, אבל לצערי חוץ מאת 

ציון אסולין לא הצלחתי לשמוע אף אחד וחבל, כי אני יכולה לא להסכים 

 ד אשמח לשמוע את הדעה שלכם. אתכם אבל אני מאו

וזה המקום היכן נבחרתם לדבר, לייצג, להסכים ולא להסכים, אבל זה  

המהות של המקום הזה. והתושבים שנמצאים למטה זה בושה וחרפה 

שהם לא פה, זה בושה וחרפה שאין להם מקום לשמוע ולראות אתכם. 

עם  זאת לא דמוקרטיה ואני לא יודעת איך ראש העיר מרגיש נוח

הסיטואציה הזאת, אבל אני כראש עיר לא הייתי מרגישה נוח כאשר דבר 

 כזה יכול לקרות שאין מקום לתושבים לראות את מה שקורה כאן.

בנוסף לזה אם אין מקום, קורונה, לא קורונה, אפשר להקרין את הישיבה,  

אפשר לשים אותם למעלה לצפות. יש מגוון של דרכים יצירתיות לתת 

לצערי יש פה חוסר שקיפות, יש פה בזבוז תהומי והאם הגיוני  מענה. אבל

 שמחלקת הרווחה לא תהיה כאן? זה פשוט מביך. 

 סליחה, סליחה, סליחה. י. פרץ, רה"ע:

 אני לא הפרעתי לכם.  זה פשוט מביך. שניה אחת, ה. רובין שלם:

 , נתתי לך רשות לדבר, את העלית נושא, אני מבקש י. פרץ, רה"ע:

 זה קשור לבנין. אני לא סיימתי. ין שלם:ה. רוב

 אז תדברי על מה שביקשת. כן. י. פרץ, רה"ע:

 אני מדברת גם על, ה. רובין שלם:

 בבקשה.  י. פרץ, רה"ע:

 נכון, הם היו צריכים להיות כאן בבניין. ה. רובין שלם:
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 מחלקת הרווחה זה צנעת הפרט. צ. אסולין:

 ציון, י. פרץ, רה"ע:

 הם היו צריכים להיות כאן בבניין.  ה. רובין שלם:

 יש צנעת הפרט. צ. אסולין:

 ציון, בבקשה ממך. י. פרץ, רה"ע:

 יש צנעת הפרט.  צ. אסולין:

 ציון, בבקשה.  י. פרץ, רה"ע:

צנעת הפרט, סליחה, למה עצרתם אותי? שהם ילכו לבנין ספציפי שממתג  ה. רובין שלם:

 אותם כרווחה? 

ה לו. אני מבקש ממך את לא משיבה. את לא משיבה לו, את את לא עונ י. פרץ, רה"ע:

 מתייחסת לדברים,

 אני מתייחסת לדברים האלה. ה. רובין שלם:

 אני מבקש ממך לסיים. להזכיר לך, את כבר מדברת למעלה מחמש דקות,  י. פרץ, רה"ע:

 אז אני עכשיו מגיעה ומסיימת. ה. רובין שלם:

 ק דקה אחת מהמקום. ואת יודעת שיש לך ר י. פרץ, רה"ע:

 נדמה לי שגם הוא דיבר לא מעט. ה. רובין שלם:

 אפשרתי לו, גם אפשרתי לך.  י. פרץ, רה"ע:

 אוקי. ה. רובין שלם:

 אז בואי נעשה את זה בנימוס, י. פרץ, רה"ע:

 אז בוא נעשה, ה. רובין שלם:

 ואל תאריכי דברים על סתם. י. פרץ, רה"ע:

 אין בעיה.  ה. רובין שלם:

 בבקשה. פרץ, רה"ע: י.

אז אני באה ואומרת אני מצטערת שזה נורא מפריע לכם ואתם מרגישים  ה. רובין שלם:

צורך לענות, אבל אני באה ואומרת שמחלקת הרווחה הייתה צריכה להיות 

כאן והיא נמצאת כרגע בבניין לא מונגש ואני באמת מובכת מזה וכואב לי 

 על כך מאוד.
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 אוקי. י. פרץ, רה"ע:

אני רוצה להאמין שגם אתם מבינים את המסר הזה, אני רוצה לקוות  רובין שלם: ה.

 שהמשכן הזה והחדר הזה יראה ימים בהירים ודמוקרטיים יותר. 

 טוב.  י. פרץ, רה"ע:

 אני רוצה להגיד מזל טוב לרחל אסרף שמחתנת היום את הבת שלה. צ. אסולין:

 ם לה מזל טוב. תודה רבה. אנחנו כולנו מאחלי י. פרץ, רה"ע:

אני מבקש להתייחס בבקשה. אנחנו נעשה כך, הבניין הזה יצא לדרכו  

מיליון שקל. לחזור על  50בתכנון ראשוני ופתחנו תב"ר ראשוני שהגדרתו 

מיליון שקל ובסופו של דבר  50המנטרה ולהגיד אנחנו הצבענו שזה עולה 

בורות ועל חוסר לנסות להגיד איך זה הגיע לאן שזה הגיע זה רק מעיד על 

ההבנה והרצון לא להבין, אחרי שמסבירים פעם אחר פעם אחר פעם אחר 

 ומנגישים את ההסבר יותר ממה שצריך.  פעם

ולכן אנחנו לא נתייחס לעניין הזה. ברור הוא שלא הייתה שום החלטה  

וכך נפתחו תב"רים, זו דרכו של תב"ר, זו דרכו  50כזאת, פתחנו תב"ר של 

יך להתגלגל בסופו של דבר על פני בניה של מה שאנחנו של תקציב שצר

 רואים כאן. 

 ,אין כל גבול ה. רובין שלם:

 אנחנו פרוגרמטית, לא, את לא עונה לי, י. פרץ, רה"ע:

 אין כאן שום בורות, ה. רובין שלם:

 את לא עונה לי. י. פרץ, רה"ע:

 יש עיתונות,  ה. רובין שלם:

 את לא עונה לי. י. פרץ, רה"ע:

 ובעיתונות אתה, ה. רובין שלם:

 את לא עונה לי. את לא עונה לי. י. פרץ, רה"ע:

 פשוט לא.  אתה לא עושה השתקה, ה. רובין שלם:

 את לא עונה לי. י. פרץ, רה"ע:

 פשוט לא עושה השתקה. אני באה ואומרת זה, ה. רובין שלם:
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 את לא עונה.  י. פרץ, רה"ע:

 ם לעיתונות,הידיעה שאתם העברת ה. רובין שלם:

 אני לא מרשה לך, את לא עונה.   ה. רובין שלם:

 זאת בדיוק הידיעה שהעברתם לעיתונות. ה. רובין שלם:

 טוב, אוקי. בסדר.  י. פרץ, רה"ע:

 ואני באתי ואמרתי בדיוק את מה שאמרתם. ה. רובין שלם:

 אבל עכשיו את מפריעה.  י. פרץ, רה"ע:

בוא ותפנה לדוברת שהעבירה את הידיעות האלה אם יש לך בעיה אז ת ה. רובין שלם:

 לעיתונות.

 טוב. י. פרץ, רה"ע:

 בורות זה לתת מידע לא נכון. ה. רובין שלם:

 הילה, י. פרץ, רה"ע:

 אני עומדת במה שהמידע שיש אותו בדיוק לעיתונאים. ה. רובין שלם:

 הילה, מאה אחוז. את הפרעת ואת מפריעה פעם שניה. י. פרץ, רה"ע:

 נכון. ובין שלם:ה. ר

 ואני לא אאפשר לך כי אני אתן לך את ההסבר. י. פרץ, רה"ע:

 אני לא הפרעתי. זה צריך לדבר פה. ה. רובין שלם:

 אני נתתי לך, לא הפרעתי, י. פרץ, רה"ע:

 אתה לא רגיל לזה שמדברים, ה. רובין שלם:

 אבל את לא יכולה, י. פרץ, רה"ע:

 זה המקום. אבל אנחנו מדברים. ה. רובין שלם:

 סליחה. נתתי לך את האפשרות לדבר. דיברת. י. פרץ, רה"ע:

ואני אמשיך לדבר ולהגיב לסיטואציות. אתה לא תבוא ותגיד בורות על  ה. רובין שלם:

 מידעים שאתם מוציאים.

הילה, עם כל הכבוד לך, נתתי לך את האפשרות לדבר. אני אגיב. איך שכל  י. פרץ, רה"ע:

גם כשאת אומרת את הדברים, חלקם בשקרים, אנחנו לא אחד יבין, יבין. 

 מתייחסים לשקר ולא מתייחסים לאמירות, 
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 יעקב, אתה אומר שאנחנו, שאני שקרנית? ה. רובין שלם:

 אז אני אומר לך כי את לא מבינה אחרי שפעם אחר פעם,  י. פרץ, רה"ע:

 אתה רציני? ה. רובין שלם:

 ן גמרנו את העניין.אז אני מסביר לך וכא י. פרץ, רה"ע:

 אתה רציני? ה. רובין שלם:

 אוקי. אז עכשיו בבקשה. אז אני אענה, י. פרץ, רה"ע:

 אתה מסתכל לאנשים האלה שהם טוענים שהם קואליציה בעיניים, ה. רובין שלם:

 הילה, את מפריעה.  י. פרץ, רה"ע:

 ?שקרנית ואתה אומר עלי ה. רובין שלם:

 רת ומפריעה. הילה, את חוז י. פרץ, רה"ע:

 לעבוד על התושבים כל הזמן, ה. רובין שלם:

 טוב. י. פרץ, רה"ע:

 ולחשוב שקונים את זה. לעבוד כל הזמן על אנשים ה. רובין שלם:

 טוב, אוקי.  י. פרץ, רה"ע:

 הם לא קונים את זה.  ה. רובין שלם:

 הילה, אז תני לי בבקשה, י. פרץ, רה"ע:

 ץ על הכפתור. ושוב משתיק, לוח ה. רובין שלם:

 את מפריעה. את מפריעה. י. פרץ, רה"ע:

 מביך. יעקב, לא מתאים לך.  ה. רובין שלם:

גם לך. גם לך. אבל אני מבין שזה כבר הנורמה אצלך וזה לא נורא. אנחנו  י. פרץ, רה"ע:

נכיל את זה למרות, יש לנו לפעמים בעיה, אנחנו צריכים לקבל אותה כמו 

 שהיא לצערי, 

 אני לא מקבלת אותך כפי שאתה. שלם: ה. רובין

 לא חשוב. טוב.  י. פרץ, רה"ע:

 נעשה שינוי. לא נורא.  ה. רובין שלם:

 אז הילה, בבקשה ממך,  י. פרץ, רה"ע:

 שנתיים.  ה. רובין שלם:
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 תכבדי את המקום. תכבדי את המקום. י. פרץ, רה"ע:

 כמו שבשמחת תורה אומרים, ה. רובין שלם:

 את רוצה שנכבד אותך? תכבדי את המקום.כבדי. ת י. פרץ, רה"ע:

 ויעקב הלך לדרכו. בעזרת השם. ה. רובין שלם:

 בעזרת השם. מה שתגידי אמן. אבל עכשיו, י. פרץ, רה"ע:

 אני רוצה להגיד לך, סליחה, תן לי פעם אחת לדבר.  י. הרצל:

 אחרי שמחת תורה.  ה. רובין שלם:

 מספיק כבר.  י. פרץ, רה"ע:

 אני רוצה לדבר.  י. הרצל:

 תן לו לדבר, יעקב. תן לו לדבר.  ה. רובין שלם:

 תניח, י. פרץ, רה"ע:

 לדבר במועצת העיר.  י. הרצל:

 למה אסור לו לדבר?  ה. רובין שלם:

 את מדברת לא יפה. אנחנו לא רוצים לרדת לרמה שלה ולענות לה.  י. הרצל:

 טוב, אז תניח לזה בבקשה הפעם. י. פרץ, רה"ע:

 אז תיתן לו לדבר, שיגיד מה שהוא חושב. רובין שלם:ה. 

 כי נמאסת. י. הרצל:

אנחנו נסביר שאחרי הכל אנחנו פועלים עפ"י הוראות ועפ"י הנחיות  י. פרץ, רה"ע:

ואנחנו שומרים על בריאות הציבור והציבור לא נכנס לפה לא בגלל שאנחנו 

 לא רוצים שהוא יכנס,

 כל כך קטן? אז למה עשית חדר ה. רובין שלם:

אני מבקש ממך עם כל הכבוד לך, את לא קובעת מה הוא חדר ומי שקובע  י. פרץ, רה"ע:

 כאן זו פרוגרמה שנעשתה כאן לאורך שנים,

 פרוגרמה שאתה יצרת אותה. ה. רובין שלם:

 אותה.  וותכננ י. פרץ, רה"ע:

 ולא הראית אותה לנו. ה. רובין שלם:

 ת לא היית כאן.עם כל הכבוד לך א י. פרץ, רה"ע:
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 למרות שביקשנו, ה. רובין שלם:

 עם כל הכבוד לך את לא היית כאן.  י. פרץ, רה"ע:

 אנחנו כל הזמן מבקשים לראות פרוגרמות.  ה. רובין שלם:

 את תפסיקי לנהל את העניינים, את לא מנהלת את העניינים.  י. פרץ, רה"ע:

 פרוגרמות.  יעקב, אנחנו כל הזמן מבקשים לראות ה. רובין שלם:

 הילה, י. פרץ, רה"ע:

 מתי הראית פרוגרמה פעם אחת בישיבת מועצת העיר? ה. רובין שלם:

לא משנה. לא יעזור לך, את לא היית כאן. ולא רק זה שהפרוגרמה הזאת  י. פרץ, רה"ע:

אושרה ומאושרת ע"י אנשי מקצוע וגורמי מקצוע, וברור לנו שגם כאן את 

 זה היחס שאת מתייחסת לדברים. מבינה. לא מבינה, וצר לי שאת לא 

 אז למה הועדה המחוזית לא אישרה, נ. יעקובי:

 לא, אתם לא משיבים לי.  י. פרץ, רה"ע:

רגע, מאיפה ההבנה שלך התחילה, מהתואר הראשון או מהתואר השני  ה. רובין שלם:

 שלך?

לל הוראות מה שאני אומר לכם אנחנו לא הכנסנו את הציבור לכאן בג י. פרץ, רה"ע:

 הקורונה,

 מאיפה ההבנה שלך? ה. רובין שלם:

בצורה דווקנית, אנחנו שומרים על בריאות הציבור. ההתנהגות שלכם  י. פרץ, רה"ע:

יכולה להיות בזויה ולנסות לפגוע בעיר קרית אתא, לא נאפשר לכם לעשות 

את זה פעם אחר פעם. אתם תמשיכו בהתנהלות הזאת, זאת התנהלות 

 מבישה. 

 מבישה. רובין שלם: ה.

 ככה אתם מתנהגים, ככה אתם לא מכבדים את העיר קרית אתא. י. פרץ, רה"ע:

 אנחנו מייצגים את התושבים. ככה זה נקרא לייצג את התושבים. ה. רובין שלם:

 את לא מייצגת, את טועה. הישיבה נעולה.  י. פרץ, רה"ע:

 עוד שנתיים תראה את זה.  ה. רובין שלם:
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